
     Zápis z jednání OV – Středočeská oblast 

č. 5/2023 

Datum konání:   19. 7. 2023    Kladno 

Přítomni:   

 Václav Drbal, předseda OV 

 Martin Blažek, člen OV 

 Jana Holíková, člen OV 

 Mgr. Kateřina Vašáková, MBA, členka OV 

 Jana Nosková, sekretář 

 

Omluveni: 

 Ing. Pavlína Bůžková, členka OV 
 

Program:  

1. Schváleno per rollam 

2. Vzdělávání v oblasti 

3. ZZVJ 

4. Ekonomika oblasti 

5. OCM 

6. SJL 

7. OM 

8. MČR  

9.  Schvalování rozpisů, nákup PC 

10.  Návrh na zřízení komise 

11.  Další jednání OV 

 

 

1. Od minulého jednání OV Středočeské oblasti bylo per rollam schváleno: 

 zrušení tréninkového dne 11. 7. 2023 v Martinicích (trénink před MČR dětí a 

juniorů) z důvodu nízkého počtu přihlášených 

 odeslání výzvy předsedů oblastí – žádost k VV ČJF o zaslání zprávy KRK před 

jednáním Rady ČJF 

 na žádost GS bylo dne 17. 7. 2023 Martinem Blažkem k rukám GS zasláno 

vyjádření k žádosti paní Hovjacké 

 schváleny nové subjekty – SK Equistyle, Bella Horse 

 druhý přestup osob v sezoně mezi subjekty – Sofie Mašková, Karolína Muchová 

 úprava STP OM všestrannost – družstva – smíšená ze všech kategorií 



 zrušení závodů JK Komárno Nymburk v termínu 10. 6. 2023 a jejich přesun na 

termín 29. 7. 2023 

 změna rozhodčí OM pony skoky – místo J. Perníčkové přítomen M. Moudrý 

 přeložení hobby závodů JK Mělník z 11. 6. 2023 na 18. 6. 2023 a z 25. 6. 2023 

na 2. 7. 2023 

 změna termínu a místa konání hobby závodů Peta Cup – z 27. 8. 2023 areál 

Hradištko u Sadské na 16. 9. 2023. areál JK Komárno Nymburk 

 zrušeny ZZVJ prak v termínu 20. 5. 2023 z důvodu nízkého počtu přihlášených 

 zrušeny ZZVJ Mělník v termínu 15. 6. 2023 z důvodu nízkého počtu přihlášených 

 schválena komise ZZVJ Heroutice 7. 6. 2023 ve složení – hl. komisař I. Hůlková, 

komisaři Ing. A. Klauz, J. Perníčková, J. Holíková 

 schválena komise ZZVJ Mělník 13. 7. 2023 ve složení – hl. komisař M. Moudrý, 

komisaři I. Matoušková, J. Chvapil, J. Nosková 

 zvýšení kvalifikace – Národní rozhodčí skoky pro – Janu Holíkovou, Sandru 

Horákovou Bejšákovou a Šárku Pospíšilovou. Požadovaná praxe doložena. 

 udělení bronzového výkonnostního odznaku – skoky pro Magdalenu Peerovou 

a Beátu Horákovou. Požadovaná praxe doložena. 

 

 

2. OV opětovně žádá o  možnost uspořádání refreshingu pro stavitele II. a III. třídy. Bude 

opětovně vzneseno ke schválení VV ČJF.  Bude zaneseno jako bod (žádost) k projednání VV 

ČJF. 

HLASOVÁNÍ: Pro – 4, Proti – 0, Zdržel se – 0 

 

OV prostřednictvím emailu, webu a FB vyzve členy oblasti, aby se do 14 dnů od podání 

výzvy hlásili s připomínkami k pravidlům ČJF jednotlivých disciplín. Podněty budou zaslány 

M. Blažkovi ke zpracování a následně zaslány komisím a VV ČJF k projednání. 

HLASOVÁNÍ: Pro – 4, Proti – 0, Zdržel se – 0 

 

OV obdržel dotaz na možnost uspořádání ZZVJ – E při ZZVJ Mělník, 31. 8. 2023. Vzhledem 

k ekonomice celé akce doporučuje OV tazatelům obrátit se s požadavkem na uspořádání 

těchto ZZVJ přímo na komisi dané disciplíny. 

HLASOVÁNÍ:  Pro – 4, Proti – 0, Zdržel se – 0 

 

OV navrhuje pro kurz stylový rozhodčí jeho úpravu v souvislosti i informacemi o 

připravované kategorizaci - návrh „Stylový komisař“ - rozšíření o trenér (všeobecně bez 

omezení trenér SCM). 

HLASOVÁNÍ: Pro – 4, Proti – 0, Zdržel se - 0 

 

OV připravuje další seminář pro instruktory ČJF, plánována je i možnost účasti dalších osob 

na tomto semináři. Plánované místo konání – Čtyřkolák nebo Ptýrov. K. Vašáková je 

pověřena zpracováním programu, místa a data tohoto semináře, a to do dalšího jednání 

OV. 

 

3. ZZVJ 



 31. 8. Mělník (hl. komisař M. Moudrý, komisaři J. Chvapil, Ing. P. Bůžková, náhr. 

J. Nosková)           

 3. 9. Stará Boleslav (hl. komisař J. Nosková, komisaři L. Jandourek, J. Holíková, 

náhr. Ing. P. Bůžková) 

 schváleny termíny ZZVJ Heroutice – 14. 9., 1. 11., 13. 12. 

 

OV plánuje navýšení poplatků za účast na ZZVJ, a to od ledna 2024. 

HLASOVÁNÍ: Pro - 4, Proti – 0, Zdržel se – 0 

 

 

4. Ekonomika  

Ke dni jednání příjem oblasti 1.362.759 Kč, výdej 832.770 Kč, rozdíl 529.990 Kč. 

 

Za OM Zduchovice skoky pony a velcí koně schváleno k proplacení: 

Pony: příspěvek pořadateli na náklady 20.000,- Kč, příspěvek účastníkům na náklady 

37.000,- Kč – oboje OCM.   

Velcí koně: příspěvek pořadateli na náklady 30.000,- Kč, příspěvek mládeži na náklady 

71.000,- Kč – oboje OCM. 

Výhry 86.000,- Kč, příspěvek dospělým na ustájení 77.600,- Kč, hlasatel obě OM 15.000,-     

Kč – vše provoz. 

Doprava obrazovka 4.560,- Kč – již uhrazeno, nutno opravit doklad – doplnit sazby za 

úkony a opravit datum zd. plnění x datum schválení sekretářkou. 

Drezura: schváleno a vyplaceno 20.000,- Kč příspěvek pořadateli, 39.500,- Kč výhry. 

Spřežení: proplaceno 16.500,- Kč za výhry, schváleno pořadateli na náklady 8.000,- Kč 

Všestrannost: schváleno a vyplaceno 16.000,- příspěvek pořadateli, 38.000,- Kč výhry. 

SJL:  kolo Kolín 5.200,- Kč  

Na účtu záloh je 86.500,- Kč za výplatu výher SJL 2022 – sekretářka prověří, proč je 

evidováno jako záloha. 

 

Od 19. 7. 2023 budou všechny došlé faktury před proplacením zaslány k nahlédnutí OV a 

budou obsahovat jednotlivé položky nebo bude přílohou dodací list. 

HLASOVÁNÍ: Pro – 4, Proti – 0, Zdržel se - 0 

 

5. OCM 

OV na předminulém zasedání schválil termín soustředění všestrannosti v termínu 15. – 16. 

4. 2023 v Přeštěnicích, trenéři byli pořadatelem uvedeni Ing. A. Klauz a R. Pokorný. Z důvodu 

nízkého počtu přihlášených nebyla akce proplacena OV v režimu OCM, jak bylo původně 

plánováno. 

HLASOVÁNÍ: Pro – 4, Proti – 0, Zdržel se – 0 

 

Proběhla diskuse o programu a přehledu počtu účastníků PonyCampu, který je plánován 

na 30. 7. – 4. 8. 2023 v Hořovicích. 

 

 

 



6. SJL 

Proběhla diskuse o aktuálních počtech účastníků na nedávno proběhlých kolech SJL 2023. 

Příští rok změna: vítězům a umístěným nebudou rozdělovány poháry, budou se ve větším 

počtu rozdělovat podsedlové dečky, které máme nakoupené skladem. 

 

7. OM 

OV zhodnotil průběh všech OM ve všech disciplínách. Návrh STP OM na rok 2024 je 

plánován na podzim/zimu 2023. 

OV schvaluje udělování dekorovacích dek v disciplíně OM spřežení, a to jednu deku do 

každé kategorie. 

HLASOVÁNÍ: Pro – 4, Proti – 0, Zdržel se - 0  

 

8. MČR  

OV na svém jednání schválil vedoucí ekip na jednotlivá MČR, a to: 

 20. – 23. 7. 2023 skoky D+ J – Mgr. K. Vašáková, MBA 

 20. – 23. 7. 2023 všestrannost – J. Štván 

 3. – 6. 8. 2023 skoky S + U25 – J. Nosková 

 3. – 6. 8. 2023 spřežení – I. Matoušková 

 10. – 13. 8. 2023 drezura + paradrezura – Mgr. H. Vášáryová 

 23. – 27. 8. 2023 pony skoky + drezura – Mgr. K. Vašáková, MBA 

 9. – 10. 9. 2023 reining – prozatím není stanoven 

Sekretářka oblasti OV průběžně informuje o počtu přihlašovaných na MČR skoky děti a junioři, 

všestrannost, skoky senioři a U25 a spřežení. 

Aktuální informace o umístění našich jezdců bude zveřejňována na webu a FB oblasti. 

OV ukládá sekretářce oblasti kontrolu kvalifikací MČR pony z dostupných výsledkových listin, 

a to i závodů, které nejsou ve statusu Schválené výsledky. Dodání těchto výsledků 

odpovědnou osobou je technicky náročné a zdlouhavé. Výsledky, dostupné v JISu či 

Hubertusu jsou brány jako relevantní. Dodání jakýchkoli dalších materiálů odpovědnou 

osobou či sekretářkou oblasti tak není potřeba. 

HLASOVÁNÍ: Pro – 4, Proti – 0, Zdržel se - 0 

 

9.  OV na svém předminulém jednání schválil pokračování M. Moudrého ve funkci schvalovatel 

rozpisů v oblasti. 

S ohledem na skutečnost, že starý PC je již v havarijním stavu, bylo OV rozhodnuto o 

pořízení nového PC pro pana Moudrého, přibližná hodnota 15 000,- Kč. 

HLASOVÁNÍ: Pro – 4, Proti – 0, Zdržel se – 0 

 

10.  OV za Středočeskou oblast dále žádá, na základě usnesení Konference ČJF ze dne 27. 6. 

2023, bod 15. Usnesení z této konference o ustanovení Komise za účelem změny Stanov 



ČJF a zasílá výzvu ostatním oblastem k nominaci osob do pracovní skupiny na úpravu 

Stanov ČJF. 

OV dále dává návrhy do začlenění do komise ekonomické, a to Hanu Sikorovou, a do komise 

pořadatelů, a to Janu Holíkovou. 

OV dále prostřednictvím sekretářky oblasti požádá o úpravu osob a kontaktů napříč 

komisemi ČJF, kontakty a složení komisí na webu ČJF není aktuální. 

OV Středočeské oblasti ČJF žádá VV ČJF, aby na stránkách ČJF uveřejňoval veškeré uzavřené 

smlouvy, z nichž vyplývá roční plnění ve výši 100 000,- Kč a více. V případě smluv s 

právnickými osobami a OSVČ (na tyto smlouvy se nevztahuje GDPR) v plném znění, v 

případě smluv s fyzickými osobami s anonymizovanými iniciály příjemců plnění. Dále OV 

žádá, aby vždy do 31. 1. běžného roku byl uveřejněn seznam právnických osob, OSVČ i 

fyzických osob s výší proběhlého finančního plnění do konce předchozího roku. OV 

Středočeské oblasti žádá, aby tento bod byl zařazen do programu nejbližšího jednání Rady 

ČJF. 

OV Středočeské oblasti ČJF žádá v souvislosti s připravovanou kategorizací skokových 

jezdců o úpravu možností účasti v kurzu pro nové stylové komisaře, konkrétně o otevření 

možnosti účastnit se kurzu s kvalifikací Trenér (vypustit formulaci trenér SCM, ponechat 

pouze trenér). 
  

HLASOVÁNÍ: Pro – 4, Proti – 0, Zdržel se - 0 

 

 

11.  Další jednání OV se bude konat dle potřeby oblasti. 

 

 

 

 

Zapsala: Jana Nosková 


